



## Referat af bestyrelsesmøde i RPF

Tid: 13.11.2023 kl. 19.30  
Sted: Klubhuset/cafeteriet i Himmelev Hallen  
Deltagere: Bestyrelse, sportschef, Vive deltog online  
Afbud: Kasper, Karina og Christian

### Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
  - a. Godkendt. Bestyrelsen var beslutningsdygtig trods afbuddene.
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet d. 09.10.2023
  - a. Godkendt.
3. Udvikling i antal medlemmer, oversigt vedhæftet
  - a. Udviklingen blev drøftet, og den tegner positiv.
4. Status på trænerbemandingen
  - a. U18-trænerstaben er på plads, når årgangen er klar til næste sæson. Trænerkabalen er gået op for næste år, som det ser ud nu.
5. Præsentation af projekt nyt klubhus på Himmelev Gymnasium d. 15.11.2023
  - a. Præsentationen blev drøftet og har til formål at få de sidste input, inden fondsansøgningsfasen går i gang.
6. Status på klubhussamarbejdet med HVB
  - a. Hvordan kan vi booke lokalerne?
    - i. Peter Elbrønd, HVB står for bookning, og Vive skriver ud til de frivillige med procedure. Holdene kan godt booke cafeteriet. Nøglebrikkerne skal kunne give adgang til det.
    - ii. Vive finder ud af booking af mødelokalerne. Måske kan det gøres a la booking af banerne, som Admir Mehic står for.
  - b. Hvordan går cafeteria-samarbejdet?
    - i. Det fælles udvalg mødes en gang om måneden.
    - ii. Åben mandag til fredag og i weekenden.
  - c. Skal vi have et pokalskab i HVB eller HVI?
    - i. Afklares efter nytår, hvor det skal stå, "der hvor det står har vi klubhuset". Vi betaler for klubhus i både HVI og HVB.
7. Beslutning om håndtering af administrative opgaver fra kasserer, sportschef og formand
  - a. Fastlægge omfanget af opgaver og tidsforbrug
    - i. Christian, materialemand har fået meget travlt på arbejde og stopper derfor i bestyrelsen senest på generalforsamlingen. Vi besluttede at lade de administrative opgaver forbundet med materialestyringen indgå i puljen af administrative opgaver.



- b. Ansættelse af lønnet medarbejder til opgaverne.
  - i. Claus laver oplæg med tidsforbrug på opgaver herunder også Brians og Christians administrative opgaver. Samt forslag til aflønning.
- 8. Drøftelse af samarbejde med andre klubber
  - a. Orientering om status på samarbejdet mellem Roskilde-klubberne
    - i. Claus orienterede om forløbet, og at samarbejdsgruppen er de 5 Roskilde-klubbers formænd og med inddragelse af relevante medarbejdere og frivillige fra klubberne. Samarbejdet er første omgang om børnebald og træneruddannelse.
  - b. Muligt samarbejde med klub som har ungdomslicensen for piger
    - i. FCN er et godt bud med tøjtafte, træner til at træne vores trænere gennem træning af pigerne, førsteholdspillere vil komme hver uge og træner nogle af vores spillere. pladser på akademiet og ATK-center
- 9. Juleafslutning for de frivillige og for medlemmerne
  - a. Vive har fået et godt tilbud fra Pipers Hus for de frivillige og vil også spørge Comwell. Vi giver de frivillige julegaver som sidste år.
  - b. Juleafslutningen for medlemmerne er planlagt.
- 10. Status på samarbejdet med Sport24
  - a. Det fungerer generelt godt nu, og vil naturligt afhænge af evt. samarbejdsaftale med en licensklub.
- 11. Eventuelt
  - a. Intet at bemærke.

CM/09.11.2023